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Conceptverslag bijzondere openbare vergadering algemeen bestuur Recreatieschap 
Geestmerambacht, gehouden op 13 november 2019 op het beheerbureau aan de Klaregroetweg 1 in 
Noord-Scharwoude.

Aanwezig 
Mevrouw A. Valent-Groot gemeente Heerhugowaard vicevoorzitter
De heer P.F. Dijkman gemeente Alkmaar bestuurslid
De heer J. Does gemeente Heerhugowaard bestuurslid
De heer G. Houtkamp RNH programmamanager
De heer J. de Jong RNH locatiebeheerder
Mevrouw A. Bruinsma RNH verslaglegging

Afwezig 
De heer J. Nieuwenhuizen gemeente Langedijk voorzitter
De heer A.G.W. Jongenelen gemeente Langedijk bestuurslid
De heer M.J.L. van Zon gemeente Alkmaar bestuurslid
De heer E. Bekkering gemeente Bergen bestuurslid
De heer J.J.L. Gilliam RNH directeur

1. OPENING EN VASTSTELLING AGENDA

De vice-voorzitter opent de openbare vergadering om 14.00 uur en sluit deze, omdat het 
quorum niet aanwezig is. Vervolgens opent de vice-voorzitter de bijzondere vergadering; dit 
betekent dat er geen besluitvorming mag plaatsvinden over zaken die niet op de agenda 
staan. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2. CONCEPTVERSLAG OPENBARE VERGADERING AB 10 JULI 2019
Er zijn geen opmerkingen op het verslag. 

Het algemeen bestuur besluit het conceptverslag vast te stellen. 

3. INGEKOMEN STUKKEN
Er zijn geen opmerkingen op de ingekomen stukken. 

Het algemeen bestuur besluit kennis te nemen van de ingekomen stukken.

4. VISIE EN UITVOERINGSPROGRAMMA
Voor dit onderdeel zijn geen agendapunten.

5. GEBIEDSONTWIKKELING NATUUR EN RECREATIE
De heer Does vertelt dat ondernemer Roland Hogenelst één van de nieuwe eigenaren is van 
de voormalige Waerdse Tempel. De heer Hogenelst is ook eigenaar van La Cubanita in 
Heerhugowaard, Proeflokaal Bregje en andere ondernemingen. Op dit moment wordt een 
afspraak ingepland met een ambtenaar van de gemeente Heerhugowaard om kennis te 
maken en na te gaan of er aanvullende vergunningen nodig zijn.  De bedoeling is om 
eenmaal per maand een groot muziekevent te organiseren, daarnaast is het de bedoeling 
om een restaurant te runnen, evenals ijsverkoop bij mooi weer. Het idee is om een 
combinatie te maken tussen dineren en vermaak. Nog niet bekend is wanneer dit gaat 
gebeuren. De verwachting is dat er rond de jaarwisseling meer bekend is, maar er moet nog 
een verbouwing plaatsvinden voordat geopend kan worden. De heer De Jong wijst op de 
ijsverkoop die vorig jaar middels een mobiel verkooppunt heeft plaatsgevonden. De vraag is 
of dat dit jaar weer nodig is of dat de nieuwe eigenaren van de Waerdse Tempel dit al vanaf 
volgend voorjaar gaan doen. Overigens is het goed dat er weer een initiatief is met 
meerwaarde voor het gebied. 
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5A. MEDEDELING STAND VAN ZAKEN (TIJDELIJKE) ONTWIKKELING LOCATIES

Het algemeen bestuur neemt kennis van de stand van zaken betreffende de 
ontwikkeling van een aantal locaties in het recreatiegebied Geestmerambacht

5B. MEDEDELING EVALUATIE EVENEMENTEN 2019 EN PROGNOSE 2020

De heer Does wijst erop dat opgepast moet worden dat Recreatieschap Geestmerambacht  
“geen afvoerputje” wordt van de MRA. De heer De Jong zegt dat overleg met MRA heeft 
plaatsgevonden en dat het gebied in een pitch is aangeboden. Het kan ook een kans zijn 
voor het recreatieschap, vooral wat betreft evenementen. Mevrouw Valent zegt dat het 
jammer is dat er in het Park van Luna zo weinig evenementen plaatsvinden. De heer De 
Jong zegt dat wel selectief wordt gekeken naar diverse evenementen. Er zijn wel serieuze 
partijen, maar dat is nog te vroeg voor 2020. De heer Dijkman wijst erop dat SLAMFM! ook 
nog een evenement is dat boven de markt hangt. In het verleden is dit begonnen als 
overloop van Amsterdam en Amsterdam heeft ook een aantal jaren subsidie gegeven om dit 
evenement in Alkmaar mogelijk te maken. Het evenement is nu overgegaan naar een 
nieuwe organisator en hierbij zijn problemen ontstaan met veiligheid etc. de laatste keer. De 
vraag is of de organisator het aan kan. 
Evenementen moeten passen in een mix en verder moet er aandacht zijn voor 
geluidsoverlast. 

De heer Houtkamp merkt op dat in het verleden naar Amsterdamse organisatoren is 
gekeken en getracht is om hen naar dit evenemententerrein te krijgen. Hier was toen weinig 
belangstelling voor, omdat het te ver weg was. Er lijkt nu wel meer belangstelling te zijn en 
dit is ook een kans voor het schap. De heer Dijkman beaamt dit, maar vindt wel dat men 
selectief moet zijn in wat daar past. De heer Houtkamp zegt dat gezorgd moet worden voor 
een gevarieerd programma en dat geen kopie wordt neergezet van iets dat er al is. Mevrouw 
Valent vult aan dat in het DB is besproken dat wat het Park van Luna betreft ook moet 
worden gekeken wat per bezoeker wordt gevraagd. De heer Houtkamp zegt dat in het DB is 
afgesproken dat voor de volgende DB vergadering wat meer inzicht wordt gegeven over op 
welke manier prijzen worden berekend en dat de leges per gemeente op een rijtje worden 
gezet. 

Het algemeen bestuur neemt kennis van de evaluatie van de grotere evenementen in 
de gebieden Park van Luna en Geestmerambacht

5C. MEDEDELING PLAN VAN AANPAK ZWERFAVAL

De heer Does vraagt of er op zonnige dagen ook in het weekend wordt schoongemaakt. De 
heer De Jong antwoordt dat nu niet in de weekenden wordt geraapt in Geestmerambacht en 
ook niet in het Park van Luna. De heer Houtkamp geeft aan dat in het DB discussie is 
gevoerd of men dit zou willen. Het DB heeft voorgesteld om het eerste jaar in te zetten op 
het beïnvloeden van gedragsverandering. Na een jaar vindt een evaluatie plaats en als 
daaruit blijkt dat dit te weinig effect sorteert, dan wordt gekeken naar mogelijkheden voor 
extra schoonmaak in de weekenden vanuit het schap. 

Het algemeen bestuur neemt kennis van de aanpak van zwerfafval binnen de 
recreatiegebieden Geestmerambacht en Park van Luna, waar de nadruk ligt op 
gedragsverandering. 

5D VOORSTEL VIERING 40 JAAR RECREATIESCHAP GEESTMERAMBACHT 

Mevrouw Valent constateert dat er een voorstel ligt met drie opties. De heer Dijkman vindt 
het ingewikkeld om hier heel veel geld aan uit te geven, omdat men zich in deze tijd moet 
beraden op het feit dat financiering vanuit de provincie weggevallen is en het feit dat het 
startfonds een keer leeg is. Bovendien rijst de vraag of het 40-jarig bestaan uitbundig 
gevierd moet worden. De voorkeur van de heer Dijkman gaat daarom uit naar scenario 1 of 
een bescheiden scenario wat betreft festiviteiten. De heer Does begrijpt dit, maar vindt 
scenario 1 erg karig. Als men de gebieden wat meer op de kaart wil zetten, dan zou hij wat 
meer willen doen dan scenario 1. De heer Dijkman zegt dat dit dan een andere strategie is 
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dan de viering van het 40-jarig bestaan. Mevrouw Valent ziet wel goede mogelijkheden om 
hiermee aandacht te vragen voor public relations. De heer Does denkt dat scenario 3 niet 
nodig is, maar bij scenario 2 wordt gemikt op publieksevenementen en dat is goed om het 
gebied wat meer onder de aandacht te brengen. De heer Houtkamp zegt dat het nu wordt 
opgehangen aan het 40-jarig bestaan, maar bij het opstellen van het transformatieplan is 
door een marketingbureau gekeken op welke manier Geestmerambacht bekend is bij het 
publiek en bij bedrijven. Hier kwam toen uit dat er aandacht besteed moet worden om het 
gebied op de juiste manier te framen waardoor het voor ondernemers aantrekkelijker wordt 
om zich aan het gebied te verbinden. Er is al een campagne gevoerd door borden langs de 
weg te plaatsen om het gebied wat meer onder de aandacht te brengen. Belangrijk is het 
gebied regelmatig voor het voetlicht te brengen en hier heeft men het 40-jarig bestaan ook 
een beetje voor in gedachten. 
De heer Dijkman vraagt zich af of het dan handig is om juist een publieksevenement te 
organiseren, omdat het er eigenlijk om gaat om bedrijven te binden en wellicht horeca-
activiteiten in het gebied te bevorderen die wat bijdragen aan het gebied. Er is nu een 
ontwikkeling gaande die uiteindelijk leidt tot een enorm beslag op de begroting van de 
gemeenten Langedijk, Heerhugowaard en Alkmaar. Van belang is daarom er alles aan te 
doen om de commerciële balans op te zoeken, waarbij rekening wordt gehouden met het feit 
dat Geestmerambacht een recreatiegebied is. Het zou daarom goed zijn om commerciële 
partijen wat meer te binden, omdat publiek toch wel komt. 
De heer De Jong denkt dat het evenemententerrein misschien wat meer gepromoot kan 
worden. 

De vice voorzitter concludeert dat gekozen wordt voor het budget van scenario 2, maar dat 
gekeken moet worden of dit wat meer commercieel ingezet kan worden om ondernemers te 
binden. 

Het algemeen bestuur besluit: 

1. In te stemmen met het vieren van het 40 jarig jubileum van Recreatieschap 
Geestmerambacht;

2. In stemmen met het beschikbaar stellen van een bedrag voor de verschillende 
jubileumactiviteiten, te kiezen voor scenario 2 en dit wat meer richting 
commercieel in te zetten om ondernemers te binden. 

3. In te stemmen met dekken van de kosten uit het Bestemmingsreserve Exploitatie.

5E VOORSTEL BEHEERSTICHTING VOOR NATUURPARK GEESTMERLOO

Dit is al in de raden behandeld en goed verlopen. 

Het algemeen bestuur besluit: 

1. De beheerstichting op te richten en hierin deel te nemen;
2. En de voorzitter van het recreatieschap aan te wijzen als vertegenwoordiger 

van het recreatieschap in de beheerstichting. 

6. CONTRACTBEHEER 
Voor dit onderdeel zijn geen agendapunten. 

7. MEERJARENBEHEER
Voor dit onderdeel zijn geen agendapunten. 

8. ORGANISATIE (WAARONDER SCHAPSOVERSTIJGENDE ZAKEN)

8A. VOORSTEL WIJZIGING ALGEMENE VERORDENING 

Mevrouw Valent wijst erop dat de gemeenten Heerhugowaard en Langedijk al aan 
besluitpunt 2 voldoen(voorwaarde stellen dat voor kleine activiteiten een regeling wordt 
getroffen). Aan hele kleine activiteiten zijn geen verdere voorwaarden verbonden en bij iets 
grotere evenementen kan volstaan worden met een melding. 
De heer Does vult aan dat kleine evenementen ook aan gestelde voorwaarden moeten 
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voldoen. 
De heer De Jong zegt dat een melding wel handig is, omdat dan duidelijk is wie er geweest 
is. Hierdoor kan iemand aangesproken worden als er bijvoorbeeld vuil blijft liggen. 
 
Het algemeen bestuur besluit

1. De gewijzigde algemene verordening vast te stellen waarin:
a. artikel 2.2 lid 1 t/m 3 - die regelden dat het vergunnen van evenementen 

een bevoegdheid was van het recreatieschap – is geschrapt
b. artikel 2.2 lid 5 zo is aangepast dat duidelijk is dat voor evenementen in 

de recreatiegebieden van het recreatieschap de bepalingen van de 
gemeentelijke APV gelden

c. artikel 4.1 lid 1 t/m 3 zijn geschrapt
2. Aan de gevraagde wijziging de voorwaarde te verbinden dat de gemeenten 

voor kleinere activiteiten (bijvoorbeeld verjaardagsfeestjes, schoolfeestjes en 
barbecues) een regeling treffen waardoor lange vergunningstermijnen en te 
hoge kosten voor leges worden voorkomen;

3. De nieuwe vastgestelde algemene verordening toe te zenden aan de 
participanten;

8B. TERUGKOPPELING VOORZITTERSOVERLEG SEPTEMBER 2019
Hier zijn geen vragen over. 

8C. VOORSTEL BESTUURSOPDRACHT GOVERNANCE- EN BEHEERSTRUCTUUR 
RECREATIESCHAPPEN 

De vice-voorzitter licht toe dat hier binnenkort gesprekken over worden gevoerd. De heer 
Houtkamp vult aan dat het de wens van het DB is om als partij aan het onderzoek van de 
bestuursopdracht mee te doen. Daarom heeft het DB voorgesteld nu wel een financiële 
bijdrage te doen. De heer Dijkman was niet bij de vorige DB vergadering aanwezig, maar 
vindt dit niet onlogisch. Het is goed om tegen gereduceerd tarief aan te haken. 
Mevrouw Valent merkt op dat het belangrijk is om op de juiste manier mee te kunnen praten. 
De heer Houtkamp vertelt dat er vanmiddag een overleg plaatsvindt, maar de heer 
Nieuwenhuizen is hiervoor verhinderd. 
De heer Dijkman denkt dat het goed is om mee te denken en te kijken of er zaken naar 
voren komen waar Geestmerambacht ook iets aan heeft. Van belang is ook om het er met 
elkaar over te hebben, omdat het onpraktisch wordt als er uiteindelijk maar twee gemeenten 
in zitten. Het is duidelijk dat er iets geregeld moet worden, maar de vraag is dan hoe. Andere 
schappen hebben meer deelnemers en van belang is dat het in goede banen wordt geleid. 
Ook de provincie en MRA spelen hier een rol in. Bestuurlijke drukte was destijds één van de 
redenen voor de provincie om terug te treden uit het schap. 

De voorzitter concludeert dat ingestemd kan worden met het voorstel. 

Het algemeen bestuur besluit: 
1. In te stemmen met de Bestuursopdracht “governance- en beheerstructuur 

Recreatieschappen” (bijlage 1) waarbij opdracht wordt gegeven voor de ontwikkeling van 
een gezamenlijke ambitie op recreatie en de recreatiegebieden en de beschrijving van 
bestuursmodellen die passen binnen de uitgangspunten en een antwoord geven op de 
knelpunten in het huidige model. 

2. In te stemmen het bestaande overleg (zoals hierboven genoemd) van de voorzitters van 
de recreatieschappen te laten fungeren als stuurgroep van de bestuursopdracht en met 
de aanstelling van de heer J. Chr. van der Hoek en mevrouw W.J.A. Verkleij als 
bestuurlijke trekkers.

3. In te stemmen met de inhuur van een onafhankelijk procesbegeleider en juridische 
expertise die een ambtelijk werkteam ondersteunen.

4. In te stemmen met het omslaan van de kosten van de procesbegeleiding, juridische 
expertise en overige kosten (€ 60.000,-) over de 5 recreatieschappen waar de provincie 
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Noord-Holland zitting in heeft. 

5. In te stemmen om de kosten voor Recreatieschap Geestmerambacht van € 6.000 te 
dekken uit de bestemmingreserve exploitatie van het recreatieschap.

8D. VASTSTELLING VOORWAARDEN VOOR UITTREDING BERGEN UIT DE 
GEMEENSCHAPPELIJKE REGELING

Geconcludeerd wordt dat dit een nette manier is om hiermee om te gaan. 
De heer Houtkamp licht toe dat naar aanleiding van dit voorbeeld ook een gesprek met de 
gemeente Schagen heeft plaatsgevonden. De heer Dijkman vult aan dat de gemeente 
Schagen niet helemaal afwijzend was tegenover het voorstel om een bijdrage te leveren. De 
heer Houtkamp zegt dat er in het DB een concreet voorstel is geweest en afgesproken is dat 
de heer Nieuwenhuizen dit communiceert met de heer Jelle Beemsterboer. De gemeente 
Schagen is wel bereid om voor langere termijn een verbinding aan te gaan, maar de 
verwachting is dat dit een kortere termijn zal zijn dan bij de gemeente Bergen. 

De heer Dijkman vindt dat ook op enig moment gekeken moet worden of de provincie bereid 
is om een bijdrage in subsidievorm te leveren. Het argument dat zij uit alle schappen zouden 
treden is vervallen, omdat zij dit alleen bij Geestmerambacht heeft gedaan. De vraag is dan 
waarom de provincie het recreatiegebied hier niet ondersteunt en de overige gebieden wel. 
Voor de eerstkomende vier jaar vanaf 1 januari 2017 hebben zij een bedrag ineens betaald. 
Het zou goed zijn om op korte termijn het gesprek met de gedeputeerde aan te gaan over 
een bijdrage in subsidievorm vanaf 2021. 

Het algemeen bestuur besluit: 

1. Kennis te nemen van het besluit tot uittreding van gemeente Bergen per 1 
januari 2022.

2. In te stemmen met de voorwaarden voor uittreding van gemeente Bergen 
waarbij: 

 Bergen vanaf het jaar van uittreding in elk geval tot en met 2030 een 
financiële bijdrage betaalt van € 7.500,00 per jaar, tenzij het 
recreatieschap in de tussentijd wordt opgeheven; 

 Bergen in 2029 een besluit neemt of de gemeente na 2030 nog wil 
blijven bijdragen aan het Recreatieschap Geestmerambacht;

 Bergen vooruitlopend op de uittreding, vanaf 2020 niet meer deelneemt 
aan vergaderingen en besluitvorming en geen zienswijze meer indient 
op de Kadernota en de jaarstukken; 

 De financiële bijdrage van Bergen aan het routenetwerk minimaal tot 
2030 via de begroting van het recreatieschap kan blijven lopen. 

3. Gemeente Bergen met de brief uit bijlage 3 te antwoorden. 

9. PLANNING & CONTROL

9A. MEDEDELING SAMENHANG JAARSTUKKEN EN FINANCIELE TRANSITIE

Het algemeen bestuur neemt kennis van de voortgang van en samenhang tussen de 
financiële transitie, verbetering van de planning & control-cyclus en de jaarstukken. 

9B. VOORSTEL NAJAARSNOTITIE 2019

Het algemeen bestuur besluit de Najaarsnotitie 2019 Recreatieschap 
Geestmerambacht vast te stellen waarin een positieve financiële afwijking verwacht 
wordt ten opzichte van de begroting ad € 168.000,--. 

9C. VOORSTEL JAARPLAN 2020

De heer Does vertelt dat Skeef een verzoek heeft gedaan voor een horeca- en waterpark. 
Hierover is afgesproken dat eerst de uitkomsten van het visietraject worden afgewacht. De 
heer De Jong vult aan dat dit ook met hen is besproken en dat zij hier begrip voor hebben. 
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Met waterpark wordt een soort opblaaspark bedoeld met een klein strandtentje vlakbij het 
toiletgebouw. Het ziet er leuk uit en op het eerste gezicht is men positief. Het zorgt voor wat 
extra levendigheid en ook qua horeca is het goed dat er iets komt. 

Het algemeen bestuur besluit: 
1. Het Jaarplan 2020 Recreatieschap Geestmerambacht vast te stellen;
2. Het Jaarplan 2020 te gebruiken als basis voor de begrotingswijziging 2020. 

9D. VOORSTEL KADERNOTA 2021

Het algemeen bestuur besluit in te stemmen met de Kadernota 2021 Recreatieschap 
Geestmerambacht. 

9E. VOORSTEL VERGADERSCHEMA AC DB AB 2020

Het algemeen bestuur besluit het Vergaderschema Recreatieschap Geestmerambacht 
2020 vast te stellen. 

10. BESTUURSMEDEDELING VOOR RADEN EN STATEN NA AB VERGADERING
Het algemeen bestuur neemt kennis van de mededeling. 

De heer Houtkamp vertelt dat het DB heeft voorgesteld om de bestuursmededeling voortaan 
al na het DB aan de raden te sturen, omdat het proces nu vrij lang is als eerst moet worden 
gewacht op de vergadering van het AB. Mevrouw Valent vraagt zich af of dit handig is, 
omdat er zaken in staan waar het AB nog een besluit over moet nemen. De heer Dijkman 
ziet ook dat men dan een risico loopt. De heer Does denkt dat het goed is om het van de 
onderwerpen af te laten hangen. De heer Dijkman stelt voor om hier vandaag nog geen 
besluit over te nemen, maar dit door te schuiven naar de volgende AB vergadering in 
aanwezigheid van de heer Nieuwenhuizen. 

11. RONDVRAAG
REDDINGSBRIGADE
De heer Does vraagt aandacht voor de Reddingsbrigade en heeft getracht te achterhalen 
wat de reden is dat de Reddingsbrigade hier weg moet. Het blijkt een behoorlijke zoektocht 
om op korte termijn een andere ruimte voor hen te vinden. De Reddingsbrigade is belangrijk 
voor de gemeente Heerhugowaard vanwege de uitgebreide poot EHBO’ers die allerhande 
evenementen ondersteunen. De heer De Jong denkt dat het goed is te communiceren per 
wanneer zij een andere ruimte denken te hebben. De heer Houtkamp zegt dat er in het 
bestuur discussie is geweest dat er wel een belang is voor de Reddingsbrigade, maar niet 
zo zeer voor Geestmerambacht. Zij kunnen ook niet altijd hier zijn bij mooi weer en dat levert 
een bepaalde onzekerheid op. De plek waar zij de boot kunnen stallen en de ruimte die zij 
hebben is belangrijk voor hen. Voor de regio hebben zij wel een belangrijke functie, maar de 
discussie was of men hier dan als schap medewerking aan moet verlenen o.a. door het 
geven van een vergoeding voor het houden van toezicht op zaterdag en zondag. Hierdoor 
wordt een stukje schijnveiligheid gecreerd, omdat zij niet altijd aanwezig kunnen zijn. 

De heer Does denkt dat het goed is om in contact te blijven tussen de vergaderingen door, 
omdat de gemeente Heerhugowaard ook naar andere mogelijkheden voor de 
Reddingsbrigade kijkt. De heer De Jong neemt contact op met de Reddingsbrigade. 

12. SLUITING
De voorzitter sluit de bijzondere vergadering af om 15.05  uur. 


